
Stekelenburg: Nie myślę o błędzie z Sampdorią
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Już za nieco ponad 20 minut rozpocznie się mecz Romy z Juventusem. W

bramce Giallorossich w tym włoskim klasyku stanie Maarten Stekelenburg,

który spróbuje odkupić swoje winy za fatalny błąd sprzed trzech dni.

Krótki wywiad przy zejściu gracza z rozgrzewki udzieliła z nim telewizja 

Mediaset oraz Roma Channel. 

 

Fatalny gol stracony przeciwko Sampdorii, co o tym myślisz?

- Nie myślę już o tym, teraz myślę o Juve.

 

Bramkarze u Zemana zawsze są pod presją? Co myślisz o Juventusie?

- Nie czuję się być pod presją, ludzie rozumieją zdarzające się błędy. Dzisiejszy

mecz będzie trudny, Juventus to dobry zespół, są mistrzami.

 

Stekelenburg dla Roma Channel:

- Mamy nadzieję rozegrać dobry mecz, mamy dobry zespół i gramy przeciwko

drużynie, która była w zeszłym sezonie mistrzem. Ważnym jest, aby wygrać,

rozegrać dobry mecz i podejść do niego z odpowiednią mentalnością. Nie zależy to

jednak tylko od jednego spotkania, trzeba zdobywać punkty przez cały sezon.

Mammy nadzieję, że nasi kibice będą się cieszyć, chcemy wrócić z trzema

punktami.
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